

Title (en)

BAT FOR BALL GAME.

Title (de)

SCHLÄGER FÜR EIN BALLSPIEL.

Title (fr)

BATTOIR POUR JEU DE BALLE.

Publication

EP 0615464 A1 19940921 (FR)

Application

EP 93919445 A 19930913

Priority

- FR 9212111 A 19921002
- FR 9300874 W 19930913

Abstract (en)

[origin: FR2696352A1] A bat in the form of a sleeve can be slid over the hand of a player so that the latter can play as in tennis, on any type of ground , with or without a bounce on the ground. The bat (1) comprises an upper sleeve element (5) and a lower sleeve element (6) joined along an edge (7) wherein an opening (10) is provided for inserting the hand. Each sleeve element is more rigid in a flat central portion (11, 12) forming a striking surface than close to its periphery. The bat envelops and holds the hand due to its inherent elasticity. It may also comprise retaining means (13) on the surface and closure devices to each side of the wrist.

Abstract (fr)

L'invention concerne un battoir en forme de manchon, susceptible d'être enfilé sur une main d'un joueur pour lui permettre de jouer de la même manière qu'au tennis, sur un terrain quelconque, avec ou sans rebond au sol. Le battoir (1) comporte un élément supérieur de manchon (5) et un élément inférieur de manchon (6) qui sont rattachés le long d'un bord (7) où est ménagée une ouverture (10) pour l'introduction de la main. Chaque élément de manchon est plus rigide dans une partie centrale plane (11, 12), formant une surface de percussion, qu'à proximité de son pourtour. Le battoir enserre et maintient la main grâce à son élasticité propre. Il peut comporter en outre des formations superficielles de retenue (13) et des organes de fermeture disposés de part et d'autre du poignet.

IPC 1-7

A63B 59/00

IPC 8 full level

A63B 59/00 (2006.01); **A63B 59/18** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A63B 60/40 (2015.10 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9407571A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

FR 2696352 A1 19940408; FR 2696352 B1 19941202; DE 69306929 D1 19970206; DE 69306929 T2 19970626; EP 0615464 A1 19940921; EP 0615464 B1 19961227; ES 2098056 T3 19970416; US 5839979 A 19981124; WO 9407571 A1 19940414

DOCDB simple family (application)

FR 9212111 A 19921002; DE 69306929 T 19930913; EP 93919445 A 19930913; ES 93919445 T 19930913; FR 9300874 W 19930913; US 24072394 A 19940511